
1. Do neúplných slov doplň v nebo f. Do závorky napiš odůvodnění pravopisu.

2. K následujícím slovům doplň vhodné předložky:
přes, u, z, na, ve, pod, do, k, od, o, po, za, mezi, kromě, kolem, okolo 

3. Podstatná jména jsou obecná jména a vlastní jména.
Obecná jména podtrhni žlutě, vlastní jména podtrhni modře.

řeka, maminka, Lenka, Vltava, hora, Praha, Anna, Ondřej Vetchý, 

princezna, televizor, hora, Jana Zemanová, hrad, kamarád, Ford, Ještěd, 

auto, Samsung, město, princezna, Karlštejn, herec, paní, Valkeřice, 

4. Doplň malé nebo velké písmeno. Obecná jména se píšou s malým 
počátečním písmenem, vlastní jména se píšou s velkým písmenem.
___eka ___abe, ___an ___orák, ___telefon ___okia, ___ěsto ___ěčín, 

___oupežník ___umcajs, ___rad ___ezděz, ___ora ___něžka, 

___utomobil ___onda,  ___rinc ___ajaja, ___ákyně ___liška ___ártová, 

___es ___onatán, ___pěvák ___ichal ___avid


